
Ritsema (SP) krijgt de portefeuilles Ruimtelijke 
Ordening, Wonen, Vastgoed, Vergunningen 
& Handhaving, Verkeer & Mobiliteit en Perso-
neel & Organisatie. Hij neemt de plaats in van 
Alex Mink, die eind maart aftrad.

Tot voor kort was Ritsema Statenlid voor de 
SP in de Provinciale Staten van Noord-Hol-
land en campagneleider bij Milieudefensie. 
Daarvoor was hij onder meer fractievoorzitter 
namens de SP in de stadsdeelraad van Am-
sterdam Oost. Ritsema heeft inmiddels een 
woning in de wijk Malburgen gevonden.

Lees meer op www.arnhem.sp.nl
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GEERT RITSEMA 
IS BENOEMD TOT 
WETHOUDER
VAN ARNHEM

SP Arnhem bracht 29 juni j.l. een bezoek 
aan de actievoerende brandweerlieden in de 
brandweerkazerne Arnhem Centrum. Het 
was woensdag de eerste dag dat de Arn-
hemse brandweer publieksvriendelijke acties 
voert, acties om zo aandacht te vragen voor 
een goed en fatsoenlijk pensioen.
De brandweer is al enige tijd in conflict met 
werkgever Vereniging Nederlandse Gemeen-
ten (VNG) over arbeidsvoorwaarden en een 
pensioenleeftijd die past bij de zwaarte van 
het beroep.
Met het aanbieden van taart aan de brandweer-
mannen, sprak SP fractielid Jurgen Elfrink, na-

mens de SP Arnhem, steun aan deze actie uit.
De Arnhemse SP steunt de brandweer in hun 
eisen en zal zorgen dat de situatie spoedig 
wordt besproken in de gemeenteraad. Ook u 
kunt uw steun betuigen!

Dit kan via Facebook pagina Brandweer Arn-
hem.
www.facebook.com/pages/Brand-
weer-Arnhem/340688772672343?fref=ts

Het interview van Jurgen Elfrink met RTV Arn-
hem vindt u hier: www.youtu.be/8KNaaQ-
8QTKM

SP ARNHEM STEUNT ACTIEVOERENDE 
BRANDWEER

Maandag 27 juni j.l. besloot de gemeenteraad  
over de randvoorwaarden voor de verdere 
uitwerking van het gebied Stadsblokken-Mei-
nerswijk. Voor de SP is ons verkiezingspro-
gramma en het coalitieakkoord leidend bij 
verdere ontwikkelingen. De gemeente is maar 
voor een klein deel eigenaar van de gronden.  
Een projectontwikkelaar is eigenaar van de 
rest van de gronden. Om het gebied blijvend 
te kunnen beschermen is het dus zaak om 
het gebied in handen te krijgen. Met de ei-
genaar moeten we goede afspraken maken 
waarmee we de toekomst voor dit gebied 
veiligstellen. Wat de SP betreft gaan deze 
afspraken over een Nationaalpark Meiners-
wijk en een ontsloten natuurgebied voor alle 
Arnhemmers, met daarin ruimte voor de his-
torische scheepwerf, en het evenemententer-
rein. De SP wil liever een aantal woningen dan 
een wellness-center en de bedrijfshallen. De 
laatste liggen nu al in het natuurgebied.

Tijdens de raadsbehandeling heeft de SP het 
amendement “Minder bedrijfshallen, maar een 
groener en socialer SBMW” opgesteld en in-
gediend om een aantal kaders mee te geven 
en aan te scherpen. Het gebied moest groe-
ner en toegankelijk worden gemaakt voor alle 
Arnhemmers. De lelijke bedrijfshallen zouden 
moeten worden opgeruimd en de SP heeft als 
wens uitgesproken dat er zoveel mogelijk (rond 
de 30%) sociale woningbouw of goedkope 
koopwoningen in het plan moeten worden op-
genomen. Zodat ook mensen met een kleinere 
beurs in het gebied kunnen wonen. De histo-
rische scheepswerf, het evenemententerrein 
en andere mogelijkheden voor recreatie wor-
den ruimtelijk juridisch ingepast, zodanig dat 
deze duurzaam kunnen functioneren. De SP 
heeft nog een tweede amendement mede-in-
gediend; ‘Hoe minder, hoe lager, hoe beter’ 
stelde dat er zo min mogelijk bebouwing en 
zo laag mogelijk bouwhoogte gewenst is. Ook 

dit amendement haalde een meerderheid. De 
motie ‘Geen woningbouw zonder cultuur en 
recreatie’ van de PvdA hebben we gesteund. 
Die motie zorgde ervoor dat educatieve , cul-
turele en recreatieve functies voorrang heb-
ben. De SP is blij dat ze het plan socialer en 
groener heeft kunnen maken. Dat de lelijke 
bedrijfshallen opgeruimd kunnen worden uit 
het natuurgebied en dat de woningbouw zijn 
beperkingen gaat kennen.
De definitieve besluitvorming is nog afhanke-
lijk van een eventueel te houden referendum. 
Dat referendum is door een aantal partijen 
aangevraagd en gaat door als  3.000 beno-
digde handtekeningen op het gemeentehuis 
binnen zijn.

SP STANDPUNTEN STADSBLOKKEN-MEINERSWIJK (SBMW)



SP afdeling Arnhem
Dovenetellaan 55, 6841 EB Arnhem

Bestuur SP Arnhem arnhem@sp.nl
Voorzitter Diana Kummeling
06 18 96 34 95

Fractie SP Arnhem
fractie.sp@arnhem.nl
voorzitter Jurgen Elfrink,
j.elfrink@arnhem.nl

Wethouders Gerrie Elfrink,
gerrie.elfrink@arnhem.nl 
Geert Ritsema,
geert.ritsema@arnhem.nl

Hulpdienst telefonisch bereikbaar
maandag t/m vrijdag tot 21:00 uur
op 06 33 31 01 03

Website SP Arnhem www.arnhem.sp.nl
webmasterarnhem@sp.nl

Bank:
NL90RABO0159997607
t.n.v. SP Arnhem

Tribune bezorging arnhem@sp.nl
Opmaak LinksAf Maurits Gemmink
Kopij inzenden voor 25 juni aan
arnhem@sp.nl

Wijzigingen?
Adres, telefoon of e-mail gewijzigd? Geef 
het aan ons door via arnhem@sp.nl

Sinds enige tijd  liggen er in Arnhem vier 
onderzoeksrapporten voor over de ma-
nier van werken door de sociale wijk-
teams. In die rapporten worden verschil-
lende verbeterpunten aangereikt. 
De SP had twee moties ingediend naar 
aanleiding van de onderzoeksrapporten; 
Motie “Werken volgens dezelfde kaders” 
en “Medisch advies basis voor de door de 
wijkcoach geïndiceerde maatwerkvoorziening”.  
De SP vindt dat de moties de wijkcoaches 
juist ondersteunen, want de wijkcoach heeft 
meestal geen medische achtergrond en het 
werk wordt zeer verschillend ingevuld. Wanneer 
hier duidelijke kaders worden meegegeven 
kunnen  zij sneller een passende zorgbehoefte 
vaststellen en hoeven ze niet op de stoel van de 
medicus te gaan zitten. Betere zorg voor alle 
inwoners en goedkoper doordat er efficiënter 
gewerkt kan worden. Wie kan daar tegen zijn?
Het was voor de SP verbazingwekkend te 
horen dat de aangedragen aanbevelingen door 
de meeste politieke partijen als wantrouwen 
naar de wijkcoaches worden gezien, terwijl alle 
verbeterpunten gebaseerd zijn op de uitslagen 

ZORGNIEUWS
SP diende 2 moties in over sociale 
wijkteams

AGENDA
Bijeenkomst over Nationaal Zorgfonds in 
Arnhem: Dinsdag 19 juli, 19.30u, buurt-
centrum ‘t Huukske, Mauritsstraat 22 
Arnhem (Lombok) Komt allen!!
De gemeenteraad heeft reces van 25 juli 
tot en met 3 september.  We wensen u 
langs deze weg een prettige zomer toe!

van de onderzoeken. De SP is van mening dat 
het belangrijk is te kijken naar wat goed gaat, 
maar vooral naar wat beter kan. Dat heeft niets 
met wantrouwen te maken. De SP neemt geen 
genoegen met een 6- voor zorg, maar streeft 
naar een 8+.

Wat is er al bereikt?
Gelukkig zijn er, mede dankzij de inbreng 
van de SP,  al een aantal punten positief 
veranderd. Zo kunnen inwoners vanaf begin 
dit jaar gratis gebruik maken van onafhankelijke 
cliëntondersteuning en worden nu bij elk 
gesprek folders gegeven over de beschikking en 
de bezwarenprocedure. Ook wordt met iedere 
inwoner een plan gemaakt, zodat de wijkcoach 
en de inwoner beiden weten wat het doel is 
van de hulp en het plan zo nodig bijgesteld 
kan worden. Tenslotte heeft de wethouder 
toegezegd meer aandacht te besteden aan 
de verslaglegging van de gemaakte afspraken 
tijdens het keukentafelgesprek.

Loopt de hulpverlening niet zoals het hierboven 
is genoemd of hebt u aandachtspunten?
Gemeenteraadslid Paulien Lunter ontvangt 
dan graag uw ervaring via de mail: Lunter-
POH@hotmail.com of telefonisch via de 
hulpdienst.

DUBBELSPOOR-PUZZEL VOOR PROVINCIEBESTUUR

Gelderse SP-ers hebben woensdagochtend 29 
juni voorafgaand aan de Statenvergadering een 
levensgrote puzzel aangeboden aan het provin-
ciebestuur. Afgelopen weken hebben SP-ers 
tussen Arnhem en Winterswijk reizigers steun-
betuigingen laten zetten op stukken van deze.

De puzzel staat voor het nu nog ontbreken-

De SP Arnhem was zaterdag 25 juni opnieuw 
te vinden in de wijk Lombok. In februari al, 
toen samen met Ron Meyer, stelde de SP aan 
meer dan 100 buurtbewoners de vraag waar 
de opbrengst van een miljonairsbelasting het 
beste aan zou kunnen besteed. Meer dan 
80% van de mensen sprak zich toen uit voor 
een betere zorg en zorgstelsel. Een goede 
aanleiding dus om nu de Lombok-bewoners 
te vragen naar hun mening over het huidige 
zorgstelsel en suggesties voor verbeteringen.

De eerste zorgbijeenkomst: Dinsdag 19 
juli, 19.30u, buurtcentrum ‘t Huukske, 
Mauritsstraat 22!!

Met uw steun gaan we het regelen: goede zorg, 
zonder zorgverzekeraars en zonder eigen ri-
sico! Ga ook naar https://nationaalzorgfonds.
nl/ en steun ook de actie! U kunt als u Face-
book of Twitter heeft ook de actie verspreiden! 

Nog geen brochure Nationaals Zorgfonds ont-
vangen? Stuur ons een mail arnhem@sp.nl

Bent u ook geïnteresseerd? Wilt u ook mee doen 
aan verdere acties? Mail dan ook naar arnhem@
sp.nl en wij nemen contact met u op.

Bellen mag ook: 06 18 96 34 95 (Diana Kum-
meling)

SP ACTIE NATIONAAL ZORGFONDS

de dubbelspoor naar de Achterhoek. Het is 
aan de provincie om het laatste puzzelstukje 
in te passen in de vorm van financiering. In 
het Gelderse coalitieakkoord staat immers 
te lezen: ‘De provincie zet zich in voor dub-
belspoor tussen Arnhem en Doetinchem’.

STEUNBETUIGINGEN
Afgelopen weken hebben SP-ers van Win-
terswijk tot Arnhem op de stations gestaan 
om reizigers te vragen de actie voor dub-
belspoor te steunen. Reizigers konden dat 
doen door de puzzelstukken te tekenen. 
En op de pagina facebook.com/Dubbel-
spoorNU kwamen vele honderden steun-
betuigingen binnen. Steun ook deze actie 
en ga naar www.gelderland.sp.nl


